

# 直型无针接头

产品名称	直型无针接头
公司名称	苏州瀚尔馨塑胶制品有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	江苏省苏州市吴中区临湖浦庄平安路699号
联系电话	18351625587

## 产品详情

肝素帽模仿可来福原理对静脉留置针封管的效果，以降低病人的医疗费用，提高护士的工作效率。与动静脉留置针配套，可多次、反复穿刺供输液，注射药物用，注入肝素钠可防止血液回流及抗凝固。

heparin cap imitates the effect of clave principle that to seal the vein detained needle to reduce patient's medical costs and to improve the efficiency of nurses' work. heparin cap supports vein detained needle and it can be repeatedly used for infusion, drug injection, or injecting heparin to prevent blood reflux and anti-coagulation.

产品特性：

- (1)肝素帽由连接体和胶垫组成。
- (2)连接体成分为医疗级聚碳酸酯，胶垫为异戊胶垫。
- (3)可以承受50kpa的液压并可以与标准鲁尔接头连接。
- (4)单个吸塑包装经环氧乙烷灭菌后，无菌、无毒、无热原反应及其他不良反应,并且有良好的生物相容性。
- (5)吸塑包装可以根据客户需要做定牌印刷。

(6)它是一次性医疗设备，以避免交叉感染并增强注入的安全性。

(7)产品使用的安全性能可靠，拆卸方便、灵活。

product property:

(1)heparin cap consists of a connector and a rubber;

(2)it is made of medical grade pc and isoprene rubber;

(3)it can bear 50kpa hydraulic pressure and can connect with standard luer connectors;

(4)if choosing a single blister packaging and sterilizing by eo, it will has non-toxic, non pyrogen and no other adverse reactions, and have good bio-compatibility;

(5)blister packing can be printed according to customer's special printing needs.

(6)this disposable medical device is able to avoid cross-contamination infection and increase security of infusion;

(7)this heparin cap performs safely and reliably, and removes conveniently and flexibly.